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Närvarande:  
Bodil Hellberg (Ordf.) Peter Johansson (V.Ordf) Katarina Bjerman (Kassör), Rickie Schröder 
Frisk (Ledamot), Marie Malm (Suppl.), Linda Attlerud (Ledamot) Kerstin Jacobsson (Ledamot) 
samt Johanna Adolfson (Sekr.) Rolf Danielsson (Tj sektor) 
Meddelad frånvaro: Yvonne Magnusson 
 

 

§1. Ordföranden öppnade mötet 
 
§2. Under övriga frågor anmäldes: SM deltagare, Priser till tävlingar 
   
§3. Till justeringsmän valdes Kerstin Jacobsson & Linda Attlerud                                                        
 
§4. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
     
§5. Fanns inga nya bordlagda frågor, utan skummade igenom de liggande.  

 Ang. uppfräschningen invändigt av stugan. Linda tillfråga målare hur man bäst målar om 
de ytor som finns. Kanske göra uppfräschningen till en trivseldag bland medlemmarna. 

  
§6. Verkställande utskottet (VU) har behandlat 2 st frågor sedan senaste Styrelsemötet. 

 Beviljande av Marie Malm´s instruktörskurs i Specialsök. 

 Tecknande och inköp av trådlöst bredband till klubben då den fasta anslutningen är 
uppsagd. 

  
§7. Inkomna skrivelser noterades till protokollet: 

 Inbjudan till DM i Patrullhund 

 Sommar Ungdomar. 

 Årsmöte i Distriktet 
 

§8. Följande rapporterades från klubbens sektorer: 
- Agility 

 KM 7 sept., Nytt upplägg på kurs men tryckpunkt på lite lydnad. 3 nya ungdomar. 

 Gamla gungan var bortlovad förra året men hämtades aldrig.  
Beslut: Budgivning på både Gungan och A-hindret.  
Lägsta accepterande bud: Gunga 700:- A-hindret: 1000:- 
UBHK kommer fortsättningsvis följa tidigare satta förslag på att generellt gäller lägsta 
betalning för begagnade saker är 10% av ursprungskostanden. Sedan baseras detta 
givetvis på skicket på varan.  
Köparen kommer att faktureras och varan skall vara hämtad inom en vecka. Därefter 
hävs köpet och varan läggs upp till försäljning igen om inget annat är överenskommet. 
 

- Lydnad 
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 Miriam klar tävlingssekreterare, kan behöva lite stöttning på de första tävlingarna så hon 
känner sig bekväm med uppgifterna. 
 
 

- Rallylydnad 

 Har precis haft årets första rallytävling, runt 90 starter, Nöjda deltagare och nöjda 
arrangörer, Lilla Zoobutiken ställde upp extra när leverans från annan sponsor hade 
problem med leveransen.  
 

- Tjänstehund 

 Rolf hänvisar dagsläget till klubbens verksamhetsberättelse. Varken UBHK eller distriktet 
har någon aktiv sektion, vilket gör det mer tung jobbat med rekryteringen. 
I UBHK har vi 3 instuktörer men givetvis behövs fler, men också behövs det 
intresserade till sektorn då den är en viktig bit av SBK.  
Rolf berättar om hur utbildning går till både grund och till instruktör. Även vad som 
krävs av både hund och förare.  Bl a Kriterierna för hunden som innefattar, ålder, 
mankhöjd, mentalitet, lydnad m.m 
Det finns en stor budget från försvarsmakten som gett utbildningsuppdraget till SBK, 
dock har rekryteringen gått sämre på senare år så SBK har svårt att nå upp till målen. 
  

- Utställning 

 Stort behov av funktionärer till utställningen, minst 10 st behövs. 
 

- Utbildning 

 Samtal om ett inlägg på FB, om en träningsgrupp och vad som krävs för att delta, 
UBHK´s ställning i frågan är; Sker träningarna på klubben så krävs det att man är 
medlem i SBK + klubben, även om träningsgruppen är inofficiell. Sker den på annan 
plats så har UBHK inte med detta att göra då klubben inte har några träningsgrupper för 
stunden. 

 Valpkursen som varit får en fortsättning. 

 17 juni Instuktörsmöte 

 Prova på dag är under planering. Rickie håller i denna. 

 Ev. tipspromenad i Aug för att locka folk.’ 
 

- PR/IT 

 Det jobbas på med nya hemsidan, datum för lansering finns ännu inte. 
 

- Trivsel och medlem 

 22 maj så är det kubbspel och medlemsmöte. 
Klubben bjuder på Korv o bröd. 
 

- Förvaltningn. 

 Potthålen i vägen kommer att fixas.  

 Plan för uppfräschning utvändigt finns och kommer att genomföras i sommar. 
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- Kök - Inget nytt 

 
§9.  Klubbens ekonomi. 

  På kontot 24/4 129 999:- 

 Lägga till 2:- på swish betalningarna så klubben inte behöver förlora på varje betalning 
som görs. 

 Shellkortet finns hos Terese 

 1 IPO Hinder inköpt 
 

§10. Övriga frågor.. 

  SM Deltagare: Beslut att vid deltagande på SM betralar klubben anmälningsavgift samt 
deltagaren får en T-shirt med klubbloggan på. Kommer även att betalas ut retroaktivt till 
föregående års deltagare. 

 Priser till tävlingar: Det saknas priser som legat inne i rummet till div. tävlingar.  
Samtal om hur vi skall kunna förvara utan att saker försvinner. 
Även en av de elektriska musavskräckarna saknas. 

 Nycklar ska gås igenom och de som ej behöver ha någon skall lämna in dem. 

 Har ännu inte fått kvittor på det inköpta Hindret till Agilityn, Bodil tar kontakt med 
säljaren. 

 Bjuda in Utställning och tjänstehundssektorn till nästa SM också. 

 Lyfta upp beslutsgången i klubben till nästa möte och få ner det på pränt. 
 
§11. Nästa styrelsemöte hålls den 19/5 
 
   
§13. Ordföranden förklarade styrelsemötet avslutat och tackade de närvarande. 
 
 
 
 
Vid protokollet    
 
 
 
Johanna Adolfson 
Sekreterare 
 
           
 
_________________________    __________________________ 
Kerstin Jacobsson     Linda Attlerud                                                        
Justerare       Justerare 
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